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pRoToKoŁ NR zlzozo ż zeeRANllR
Zarządu Osiedla ,,Centrum" z dnia 16 lipca 2020 roku

W dniu 16 lipca 2020 roku ze względu na panującą nadal epidemię, przestrzegając

wszelkie środki ostrozności odbyło się spotkanie członków Zarządu Osiedla ,CENTRUM"na
ogrodzie, zachowując odstęp 2 m i oczywiście w maseczkach (obecni członkowie zarządu - 6

osób)

Czechowice-Dziedzic e, 1 6.07,202ar.

Omówione zostały następujące kwestie :

1. Przewodnicząca przedstawiła pisma jakie wpłynęły do nas, a mianowicie pierwsze z nich,

które otrzymała 28 czerwca br- z Ośrodka Pomocy Społecznej ul. Nad Białką 1b. Ośrodek

A^traca się do nas z prośbą o wskazanie osób potrzebujących skorzylstać z usług

opiekuńczych Ośrodka, Od kilku lat przewodnicząca ma kontakt ze starszymi, chorymi

osobami, póki co mająoni zapewnionąopiekę ze strony rodziny i sąsiadów ijest ona

wystarczająca.

2. Panl lwona Stępień poinformowała zebranych, że w anliązkuz pangiącąepidemią nie

mogliśmy zorganizować,,Pikniku Rodzinnego" i nie odbędzie się równiez "Pożegnanie lata".

Obydwie imprezki mieliśmy zorganizować wspólnie zzarządem Rodzinnego Ogrodu '

Działkowego ,,lry$",

W związku zpovłyższym kwo§ które b$y przeznaczone na te zadania "Piknik Rodzinny''

4.000,00zł i,,Pożegnanie lata" 2.000,00zł. przesuwamy na następujące nowo utworzone

zadania:

,,Zakup 3 szt. koszy parkowych z naszym logo wraz z montazem , miejsca wskażemy,

przeznaczamy kwotę 1.600,00ż. ( jeden tysiąc sześcset złotych ). Uchwała nr 1l202}r.
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Drugie zadanie: ,, Malowanie skorodowanych lub wymiana słupków od znaków drogowych"

na terenie naszego Osiedla ( ze wskazaniem ) i przeznaczamy kwotę 1.400,00 zł. ( jeden

tysiąc czterysta złotych ). Uchwała nr 2l2O2Or.

3. Omówiliśmy ponownie pismo/wniosek złożon y przezPanią Dyrektor Spnr8 i

podjęliśmy jednogłośnie uchwałę o przekazaniu 3.000,00 zł. na remont biblioteki

szkolnej ( trzy tysiące złctych ). Uchwała nr 3l2a2Or.

4. Rozmawialiśmy także o bezpieczeństwie min. na przejściu dla pieszych przy ul,

Legionów, tuz przed ul. Jagiellońską że nie jest dobrze doświetlone, nie tak dawno

doszło właśnie na nim do wypadku, śmierć poniósł pieszy. Gałęzie drzew znowu wiszą

nad drogą co sprawia wielkie niebezpieczeństwo, w dniu 28.06.br. złamała się potęzna

gałąż, spadła na ulicę, szczęście w nieszczęściu, ze nie jechał żaden pojazd, dzięki

temu nikt nie zginął. Na piśmie wystąpimy po raz kolejny do Starostwa o mocne

przycięcie drzew wzdłuż ul. Legionów.

5. Rozmawialiśmy także o nowym placu abaw, który mieścisię wśńd bloków przy ul.

Klasżornej, jest on na terenie Społdzielni Mieszkaniowej, jak to się mówi nam nic do

tego. Jedynie możemy zwrócić się na piśmie do CSM z prośbąo założenie

monitoringu, aby dzieci mogły przebywać i bawić się na nim bezpiecznie. Uwazamy

także, że plzeznaczony jest dla dzieci, a nie dla młodzieży, co więcej, dzieci powinny

przychodzić z opiekunami, co jest równiez napisane w regulamfie. Niestety mało kto

czyta postawiony przy placu zabaw REGULAMIN,

( sekretarz - Marek Przesór)

Przewodnicące Zerądu
Osiedla .Ccntrum'
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